
     HARMONY ELECTRONICS CORP. 

 
TSCA PBT5 相關物質不使用保證書 

Guarantee of Non-use regarding TSCA PBT5 prohibiting substances 

 

       我們保證交付給貴公司的以下產品、零件、單元等（包括我們採購的附件和包裝材料等）不含 TSCA

 禁止的 五種持久性生物累積毒性物質 (PBTs)，並符合 2024 年最新 EPA 修訂的 TSCA PBT5 法規要

求。 

          We guarantee that the following products, parts, units, and assemblies (including procur

ed materials such as accessories and packaging materials delivered with the products) suppl

ied to you and your group company do not contain the five persistent bioaccumulative  

toxic substances (PBTs) prohibited under TSCA regulations, including the latest EPA amend

ments issued in 2024. 
     

1.  有毒物質控制法 (TSCA) 簡介 

Toxic Substances Control Act (TSCA) Overview 

1.1 TSCA 於 1976 年由美國國會頒布，1977 年生效，由美國環保署 (EPA) 負責執行。 

TSCA was enacted by the U.S. Congress in 1976, became effective in 1977, and is 

implemented by the U.S. Environmental Protection Agency (EPA). 

  1.2 2021年 1 月，美國環保署根據 TSCA 第 6(h) 條，對五種 PBTs物質實施管控，包括成品。 

In January 2021, the U.S. Environmental Protection Agency (EPA) implemented regulation 

ns under TSCA Section 6(h) to restrict five persistent bioaccumulative toxic substances 

(PBTs), including finished products. 

1.3 2021 年 3 月 8 日，EPA 宣布重新審查 PBT 最終規則，可能增加額外要求。 

On March 8, 2021, the U.S. Environmental Protection Agency (EPA) announced that it would 

review the final rules on PBT substances and may impose additional requirements if 

necessary. 

1.4 2024 年 10 月，美國 EPA 發布最終修訂，對 DecaBDE 和 PIP (3:1) 物質的管控措施進 

更新，要求減少工人接觸，限制濃度，並禁止排放至水體。 

In October 2024, the U.S. Environmental Protection Agency (EPA) issued final amendments 

updating the regulatory measures for DecaBDE and PIP (3:1), requiring exposure reduction 

for workers, setting concentration limits, and prohibiting discharges into water bodies. 

 

2.  受 TSCA 6(h) 限制的五種 PBT 物質清單 

 List of Five PBT Substances Restricted under TSCA 6(h): 
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